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Rada Miejska w Piasecznie  
 

Protokół 
z 52 sesji Rady Miejskiej w dniu 17 pa ździernika 2018  r. 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 17 października 2018 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 
12:05 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Jacek Łuczak 
9. Artur Maicki  
10. Adam Marciniak  
11. Michał Mierzwa 
12. Andrzej Mizerski 
13. Jerzy Mościcki 
14. Zbigniew Mucha 
15. Piotr Obłoza 
16. Michał Rosa 
17. Antoni Rosłon 
18. Robert Widz 
19. Józef Wierzchowski 
20. Magdalena Woźniak 
21. Ewelina Wójcik 
22. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył 52 sesję Rady Miejskiej o godz. 
9:30. Stwierdził kworum. 

Przystąpiono do ustalania porządku obrad.  

Burmistrz Zdzisław Lis wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących  
projektów uchwał: 

1). w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 55 
000,- zł. i zmniejszenia wydatków o kwotę 55 000,- zł. na wniosek UTP) 

2). w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochody budżetu o kwotę 46 
592,- zł. i zwiększenia wydatków o kwotę 36 634,- zł. na wniosek Ref. d.s. pozyskania 
środków zewnętrznych) 
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3). w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochody budżetu o kwotę 
81 500,- zł. i zwiększenia wydatków o kwotę 91 000,- zł. oraz zmniejsza się wydatki 
budżetu o kwotę 9 500,-na wniosek ADK i IT) 

4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: przesunięcia wydatków budżetu o kwotę 150 000,- zł. na 
wniosek UTP).  
 
Burmistrz wnioskował o zdjęcie projektu uchwały z pkt 9.12 w sprawie uchwalenia MPZP 
części wsi Bogatki.  

Przewodniczący Piotr Obłoza odpowiadając na pytanie radnego Roberta Widza 
potwierdził, że Radni na Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego złożyli 
wnioski o ponowne rozważenie rozstrzygnięć przez Burmistrza. 

Burmistrz Zdzisław Lis, wnioskował o uzupełnienie porządku obrad o pkt pt. 
podsumowanie kadencji Burmistrza. 

wprowadzenie do porządku obrad:  
1) Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 55 000,- zł. 
i zmniejszenia wydatków o kwotę 55 000,- zł. na wniosek UTP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.7 
 
2) Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad, projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochody budżetu o kwotę 46 592,- zł. i zwiększenia 
wydatków o kwotę 36 634,- zł. na wniosek Ref. d.s. pozyskania środków zewnętrznych).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
 wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.8 
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3) Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad, projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochodu budżetu o kwotę 81 500,- zł. na wniosek IT).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.9 

4) Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad, projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 
grudnia 2017 r. (dot.: przesunięcia wydatków budżetu o kwotę 150 000,- zł. na wniosek 
UTP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Hanna Krzyżewska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 9.10 
 
5) w sprawie zdjęcia uchwały 12 MPZP części wsi Bogatki 
Głosowano w sprawie zdjęcia uchwały 12 MPZP części wsi Bogatki.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Artur Maicki , Robert Widz 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
projekt zdjęty z porządku obrad tej sesji 
 
6) uzupełnienie porządku obrad - podsumowanie kadencji przez Burmistrza 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad - podsumowanie kadencji przez Burmistrza.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
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Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
uzupełnienie porządku obrad o pkt pt. podsumowanie kadencji przez Burmistrza został 
przyjęty jako pkt sprawozdania tj.4.1). 

Porządek obrad ustalono.  
 
2. Przyjęcie protokołów: 
Przewodniczący poinformował, że nie złożono żadnych uwag do protokołów. 
 
1) z V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 11.09.2018r. 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 11.09.2018r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Zbigniew Mucha, Józef 
Wierzchowski 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
2) z LI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.09.2018 r. 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.09.2018 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (2) Hanna Krzyżewska, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
Protokół został przyjęty. 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań 
podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO RADY 
MIEJSKIEJ za okres od dnia  19.09.2018 do dnia 17.10.2018 r.: 

1. 22.09.2018 
Otwarcie boiska piłkarskiego ze sztuczną nawierzchnią na stadionie miejskim 
w Piasecznie 

2. 21-23.09.2018 
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III Ogólnopolski Turniej Piłki Ręcznej „Młodzi Szczypiorniści” Piaseczno 2018 
3. 26.09.2018 

Inauguracja roku akademickiego 2018/19 – Uniwersytet Trzeciego Roku – w auli 
błękitnej Domu Parafialnego 

4. 27.09.2018 
Otwarcie hali sportowej w Raszynie 

5. 28.09.2018 
uroczystość z okazji  50 i 60 lecia pożycia małżeńskiego par z terenu Gminy 
Piaseczno  

6. 02.10.2018 
• udział w obchodach Dnia Seniora w Domu Parafialnym w Piasecznie 
• udział w XII sesji  Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 

7. 06.10.2018  
Gala DSF Kickboxing Challenge “Piaseczno Fight Night” – w GOSiR 

8. 08.10.2018 
otwarcie Miejskiego Klubu Seniora na dworcu PKP w Piasecznie 

9. 10.10.2018 
Jubileusz  56 lecia działalności Chóru „Lira” oraz 100 lecia odzyskania Niepodległości 
- Ośrodek Kultury  

10. 12.10.2018 
• Ceremonia pasowania uczniów klas pierwszych w SP 5 
• Obchody 9 rocznicy działalności Spółki PWiK Piaseczno 

11. 13.10.2018 
• poświęcenie pomnika upamiętniającego poległych w potyczce z 19 maja 1863 

r. – Pilawa 
• akcja Tulipan na nowym rondzie w Józefosławiu 

12. 14.10.2018 
Msza Św. w intencji Społeczności SP 1 oraz poświęcenie sztandaru szkoły 

13. 15.10.2018 
Uroczystości z okazji 100 lecia SP 1 oraz nadania Szkole im. Józefa Piłsudskiego i 
przyjecie sztandaru 

14. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magda 
 

15. Udział w pracach zespołu roboczego odnośnie opracowania wytycznych do 
projektowania dot. Budowy Centrum Sportowego -Chyliczkowska 
 

16. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
 

17. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
 

18. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
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4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że sprawozdanie z wykonania uchwał zostało 
przekazane do Rady Miejskiej. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
1) Podsumowanie kadencji przez Burmistrza 
Burmistrz Zdzisław Lis przedstawił podsumowanie realizacji zadań samorządu Gminy 
Piaseczno zrealizowanych w ciągu ostatnich dwóch kadencji, prezentacja w załączeniu 
do protokołu.  
Liczba mieszkańców. 
 W roku 2010 gmina Piaseczno liczyła 67 377 mieszkańców a obecnie jest 77 828, 
przybyło 10 451 mieszkańców gminy Piaseczno.  
Budżet .  
Budżet roku 2010 kształtował się na poziomie 2 558 878 040 zł. obecnie 533 863 685zł.   
Realizacja zadań  
W latach 2011-2017 na realizację zadań inwestycyjnych wydatkowano kwotę 
229 146 125 zł, na remonty: 90 172 730 zł,  zakupy inwestycyjne: 71 385 972 zł.  
Łącznie: 390 704 827 zł . W planie budżetu na rok 2018 założono wydatki na zadania 
inwestycyjne kwotę 134 449 403 zł; na remonty kwotę 24 283 538 zł oraz na zakupy 
inwestycyjne: 15 774 824 zł Łącznie: 174 507 765 zł  Łącznie w latach 2011-2018 
wydatki kształtowały się na poziomie 565 mln zł plus zadania sfinansowane ze środków 
spółki gminnej PWiK w kwocie116 mln zł .Gmina Piaseczno osiągnęła 4 miejsce w 
Polsce wśród 267 miast powiatowych, w rankingu „Sukces Kadencji 2014-2018”.  
Drogi.  
Gmina realizowała zadania drogowe. Na kwotę 200 mln zł. budowę i remonty dróg oraz 
chodników; zrealizowano: 18,5 km – w trybie inwestycyjnym; 112 km – w trybie 
remontowym; 15 mln zł wydatkowano na dotacje do dróg powiatowych; wykonano na 
budowę dróg strategicznych tj.: S7, D79, D721 i D722. Wykonano Rondo Wiekowej 
Sosny udzielając dofinansowania powiatu; wykonano Rondo Geodetów. 
Oświetlenie ulic.  
W gminie jest 11 000 latarni, w tym założono ponad 3000 nowych latarni w, 750 latarni 
LED, co wpłynęło na  spadek zużycia energii o 15 %. Gmina brała udział w projekcie 
„SOWA” i wykonała z tych środków ok. 800 nowych latarni LED. Wykonano nowe 
oświetlenie w Parku Miejskim. 
Odwodnienia i melioracja.  
W zakresie odwodnienia i melioracji  wydatkowano kwotę 43 mln zł na inwestycje, 
remonty i konserwację odwodnienia. Wykonano przebudowę Kanału Perełki, powstał – 
Skwer Kisiela. Wykonano przepusty i mosty na Wojska Polskiego i Kniaziewicza oraz 
wylot kanału Perełki w Parku Miejskim. Punkty najbardziej newralgiczne w czasie 
ulewnych deszczy w roku 2010 zostały zmodernizowane lub wykonane nowe. 
Parkingi  
W zakresie zabezpieczenia miejsc na tymczasowe parkingi przygotowano ponad 300 
stanowisk oraz na nowe parkingi na ul. Północnej, Szpitalnej, Jesionowej. Powstała 
Strefa Płatnego Parkowania oraz nowe koncepcje parkingów przy Sierakowskiego i 
Dworcu PKP.  
Transport .  
Transport Publiczny to ponad 11,5 mln zł nakładów rocznie. Wprowadzono wspólny bilet 
na ZTM i KM, 12 linii L oraz 2 linie P; zagęszczono siatkę połączeń; wprowadzono 
Piaseczyńską Kartę Mieszkańca; uruchomiono darmowe linie L i P; współfinansowano 
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Program Warszawa+ ; wykonano remont dworca PKP; modernizację trakcji kolejowej i 
kładki; wprowadzono rower miejski.  
Ład przestrzenny.  
Wykonano aktualizację Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego. W trakcie jest 205 planów zagospodarowania 
przestrzennego. (tj. 54,6% pow.) (120 przeprowadzonych procedur, 89 w toku) Przyjęto 
uchwałę o lokalnych standardach urbanistycznych, w trakcie przygotowywany jest projekt 
uchwały krajobrazowej, aktualizowane są mpzp w systemie GIS. W trakcie uchwalania 
planów rozszerzono konsultacje z mieszkańcami.   
Edukacja i wychowanie:  
Na edukacje i wychowanie Gmina przeznacza ponad 200 mln zł rocznie tj. 40 % budżetu; 
100 mln zł na inwestycje oświatowe w ciągu 4 ostatnich lat. Wykonano budowę CEM. 
Dokonano rozbudowy placówek oświatowych: SP nr 1 i SP nr 2 w Piasecznie, SP w 
Józefosławiu, SP w Zalesiu Górnym, SP w Jazgarzewie. Najbliższa przyszłość to 
rozbudowa SP nr 3; rozbudowy SP w Głoskowie; rozbudowy SP w Złotokłosie; budowy 
SP w Julianowie; budowy SP w Julianowie. Zapewniono miejsca dla wszystkich dzieci w 
przedszkolach publicznych – 2018; 135 miejsca w 6 żłobkach – w 2014 było 25 miejsc. 
Rozpoczęto projektowanie budowy SP w Julianowie. Wprowadzono nowe rozwiązania 
zgodnie z reformą oświatową w roku 2017. Gmina uzyskała tytuł Samorządowego Lidera 
Edukacji 2018.  
Sport.  
Wykonano zakup zadaszenia boiska ze sztuczną nawierzchnią. Zmodernizowano 
boczne boisko, które obecnie odpowiada klasie FIFA. Wykonano kryte lodowisko i 
rozbudowę boiska na stadionie miejskim o nową bieżnię  lekkoatletyczną, powstały nowe 
trybuny, lodowisko, szatnie, zadaszenie, korty, wykonano remont zaplecza. Powstały 
nowe boiska Orlik przy GOSiR; boisko przy SP 1; boisko w Parku w Józefosławiu; boisko 
przy SP w Chylicach. Wydatkowano w roku 2018 - 2,9 mln zł na wsparcie 30 klubów 
sportowych. Wykonano nowy skatepark, skwery przy centrum kultury, w parku przy 
Cyraneczki i przy Młynarskiej oraz wykonano skwer Kisiela i przystąpiono do rewitalizacji 
kolejki wąskotorowej – przygotowano wizualizację. Powstały place zabaw i siłownie. 
Sport najbliższe plany.  
Rozwój turystyki i rekreacja to istotne najbliższe plany władz gminy min. budowa nowego 
centrum Sportowego „Porzeczki”, hale sportowe w Złotokłosie, w Julianowie. Bieżący 
rozwój zaplecza turystycznego na terenie  Górek Szymona, w Parku Zachodnim, w Park 
Miejski, w Parku w Józefosławiu. Wykonano nowe lub trwa  modernizacja istniejących 
placy zabaw. Powstało 5 nowych hal sportowych min w SP-1, w SP Józefosław, w CEM;  
cztery nowe boiska Orlik przy GOSiR, boisko przy SP-1, w Parku w Józefosławiu, przy 
SP Chylicach. 3 hale są w trakcie remontu. Podjęto szereg działań w ramach 
Stowarzyszenia Zlewni Rzeki Jeziorki.  Powstały punkty wypożyczalni rowerów miejskich. 
W ciągu ostatnich kadencji organizowano liczne imprezy i wydarzenia sportowe w 
plenerze.  
W zakresie polityki mieszkaniowej  
- zrealizowano inwestycje za ponad 20 mln zł. Pobudowano 6 nowych budynków 
mieszkalnych dla 182 rodzin. Dokonano rozkwaterowania 116 lokali wyłączonych z 
użytkowania. Zrealizowano 68 wniosków o lokal socjalny i 31 z wyroków sądowych tym 
samym udzielając pomocy 299 osobom. Nadal jednak pozostaje 161 osób na liście 
oczekujących do lokalu mieszkalnego. 
Wprowadzono w życie  Budżet Obywatelski – 1,4 mln zł rocznie – 2 edycje  
Wydatkowano z Funduszu Sołeckiego – 1,3 mln zł rocznie.  
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W naszej gminie działają i doradzają organy społeczne: Młodzieżowa Rada Gminy, Rada 
Sportu, Rada Oświatowa a od zeszłego roku także Rada Pożytku Publicznego i Rada 
Seniorów. Powstał budżet obywatelski. 
Na kulturę i promocje oraz budowę tożsamości  
- wydatkowano w roku 2010 – 5 mln zł a w roku 2018 – 13,3 mln zł. Powstały  przy 
Centrum Kultury: 4 placówki w mieście i 7 klubów kultury w miejscowościach oraz Strefa 
Kultury na Jarząbka, nowy Klub Kultury w Józefosławiu i w Zalesiu Górnym.  Łącznie  
działa 500 grup  dla 11 000 uczestników w roku. Odbyło się ponad 400 wydarzeń 
kulturalnych. 
 Z zakresu zadań Biblioteki Publicznej zostało wyremontowanych 11 placówek  
i powstała nowa siedziba w Józefosławiu . Powstaje nowe Centrum Edukacyjno-
Multimedialne oraz koncepcja nowej sali widowiskowej na terenie stacji kolei 
wąskotorowej .  
Gmina realizuje zadanie związane zabytkami. Dokonano rewitalizacji: Muzeum 
Regionalnego „Stara Plebania”, Galerii „Strażnica”, „Poniatówki” i „Domu Zośki”. Gmina 
przystąpiła do programu Opieki nad Zabytkami 2017-2020. Dostępna jest Gminna 
ewidencja zabytków – online.  W trosce o zachowanie tożsamości gmina prowadził 
opiekę nad miejscami pamięci, odrestaurowano kilkanaście cmentarzyków i pomników, 
współfinansowano liczne wydawnictwa historyczne. 
Nie zrealizowano w pełni zadania z zakresu urząd przyjazny mieszkańcom,  Po remoncie 
budynku na Warszawskiej powstanie Biuro Obsługi Mieszkańca. Powstały nowoczesne 
narzędzia przyjazne dla mieszkańca min.: wprowadzono Piaseczyńską Kartę Mieszkańca 
i wydano 16 000 w kart od marca 2018; wydano – 1700 Karta Dużej Rodziny; wydawane 
są Karty Seniora. Mieszkańcy mogą skorzystać z ulg i dofinansowania 
Gmina uzyskała  tytuł Samorządowego Lidera Cyfryzacji.  
Gmina realizując  gospodarkę odpadami wdrożyła w 2013 r. reformę gospodarki 
odpadami. Dokonano  wykupienia udziałów od SITA w firmie PUK. Nie zrealizowano 
budowy nowego punktu  odbioru selektywnych odpadów, problem z PSZOK pozostał. 
Zrealizowano działania edukacyjne, dokonano modernizacji infrastruktury przez Spółkę 
gminną PWIK. Wydatki116 mln zł na inwestycje; wykonano 107 km kanalizacji sanitarnej, 
8 km kanalizacji deszczowej i 31 km wodociągów ; 4 000 nowych przyłączy; SUW przy 
Żeromskiego, SUW w Bobrowcu, SUW na terenie TDP. W trosce o zabezpieczenie 
ciepła jak największej liczbie odbiorców dokonano wykupienia udziałów w PCU. Spółka 
gminna  wykonała 12 km sieci cieplnej - moc 36 MW, dokonano zmniejszenia cen 
energii.  
Zainstalowano w wielu miejscach gminy publiczną sieć Wi-Fi.  
Realizowano zadania z zakresu bezpieczeństwa publicznego poprzez zainstalowanie 
punktów monitoringu miejskiego - 26 kamer obserwowanych na żywo, 65 kamer 
rejestrujących, zakupiono nowy serwer. Wykonano remont i modernizację pomieszczeń 
w budynku przy ul. Czajewicza gdzie mieści obecnie siedziba Straży Miejskiej i punktu 
monitoringu . Zakupiono nowy radiowóz, którym odbywają się wspólne patrole z policją. 
Służby SM odbywają patrole rowerowe. Wykonano wspólnie z lecznicami 
weterynaryjnymi gminy chipowania i sterylizacja zwierząt. Rozpoczęto współpracę ze 
schroniskiem na Paluchu w Warszawie.  
 W zakresie ochrony zdrowia i środowiska przystąpiono do walki ze smogiem, obszar 
gminy jest kontrolowany przez  specjalistyczny sprzęt umieszczony na dronie.  
Wprowadzono system e-mandat, w miasteczku ruchu drogowego prowadzona jest 
edukacja. Dokonano zakup radiowozów i współfinansowano nagrody dla Policji . 
Przy udziale gminy w zakresie zarządzania kryzysowego wydatkowano 7,5 mln zł na 
inwestycje, min. remonty i zakupy dla OSP. Powstała nowa siedziba OSP Piaseczno, 
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dokończono remonty we wszystkich 6 strażnicach. Dofinansowano zakup 3 nowych 
samochodów pożarniczych wraz  osprzętem. Powstał systemu ostrzegania i alarmowania 
ludności. Mieszkańcy otrzymują wiadomości alarmowe sms-em. Wdrożono plany i 
procedury zarządzania kryzysowego. 
Burmistrz podziękował wszystkim za włożoną pracę i współpracę w ciągu 8 lat. 

Prezentacja stanowi załącznik do protokołu. 

5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 

Radny Krzysztof Cieślak wnioskował: 
- o podanie terminu uruchomienia strefy płatnego parkowania na ul. Szkolnej; 
- o usunięcie nielegalnie handlujących miodem z samochodu  na ul. Szkolnej, prosił o 
podanie procedury postępowania z handlującymi nielegalnie; 
- pytał czy lub kiedy ul. Szkolna zostanie oddana do użytkowania; 
- prosił o uzupełnienie chodnika na ulicy Markowskiego przy posesji 17  po usuniętym 
spróchniałym drzewie. 

Radny Zbigniew Mucha wnioskował o ustalenie i zlikwidowanie przyczyny 
systematycznego uwalniania brzydkich zapachów, które notorycznie utrudniają życie 
mieszkańcom południowo - wschodnich dzielnic miasta. 

Radna Katarzyna Wypych  zwróciła się z prośbą o montaż we współpracy z MZDW 
świateł budowlanych (tymczasowych) u wylotu ulicy Jarząbka przy remontowanej drodze 
721. 

Radna Anna Kostyrka wnioskowała o utworzenie punktu wsparcia dla kobiet  oraz 
utworzenia punktu pomocy w formie całodobowego hotelu.  

Radny Jacek Łuczak wnioskował o wykonanie przystanku autobusowego nad torami 
PKP, wykonanie zadaszonego parkingu dla rowerów i budowę bezpośredniego przejścia 
z peronów na ul. Sienkiewicza 

Radny Michał Mierzwa wnioskował o pilną interwencję w celu przywrócenia 
bezpośredniego połączenia Piaseczna z Wilanowem 
 
- wnioski i interpelacje Radnych, są umieszczane na stronie Biura  Informacji Publicznej 
po udzieleniu na nie odpowiedzi. 
 
6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
Sołtys Julianowa Andrzej Pulwarski podziękował Radnym i Kierownictwu oraz 
pracownikom urzędu za cztery lata współpracy, która zaowocowała realizacją wielu 
zadań dla mieszkańców Gminy i sołectwa Julianowa. 
 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że na zgłoszone wnioski i interpelacje zostaną 
udzielone odpowiedzi w formie pisemnej. 
 
8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację: 
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8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2017  plan 2018 
sierpień  15 142 164,-   17 188 127,- 
wrzesień  15 271 378,-   17 323 393,- 
narastająco VIII-IX  120 955 890,-   70,1%     138 789 304,-            
wykonanie w roku 2017  = 172 565 920,-  
plan w roku 2018   =   193 321 225,-   

8.2  Stan gotówki na koncie ROR w  wysokości  17 mln. zł.;  

8.3  lokaty: łącznie na kwotę 59 mln. zł.  

8.4 Plan w zł.: 
 dochody ogółem  483 309 739,-     
 dochody bieżące 466 366 507,-     
 dochody majątkowe   16 943 232,-    
  wydatki ogółem  540 115 540,-     
 wydatki bieżące  419 099 122,-     
 wydatki majątkowe 121 016 418,-    
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 
 Plan na rok 2018 w kwocie 49 309 000,- zł.  

8.6  PROGRAM Dobry start 300+ 

Plan na rok 2018 w kwocie 4 340 000,- zł 

9. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 40.300,00 zł na wniosek 
CUW). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. zaopiniowania uchwał budżetowych pkt 9.1-9.7, WPF – przyjęto do 
wiadomości. 
-  Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji.  
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 40.300,00 zł 
na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r.(dot. zmniejszenia wydatków w wysokości 50.000,00 zł na 
wniosek Wydz. UTP oraz zwiększenie wydatków o kwotę 50.000,00 zł na dotacje dla 
CK). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
- pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r.(dot. zmniejszenia wydatków w wysokości 50.000,00 
zł na wniosek Wydz. UTP oraz zwiększenie wydatków o kwotę 50.000,00 zł na dotacje 
dla CK). 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta  
 
3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 742.892,00 zł i 
zwiększenia wydatków o kwotę 5.500,00 zł).). 
- Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
- pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
-  Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. 
projektów w pkt 9.3 i 9.4. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 
742.892,00 zł i zwiększenia wydatków o kwotę 5.500,00 zł).)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 105.995,00 zł na wniosek 
CUW w związku z realizacją projektu Erasmus+). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
- pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Oświaty i Kultury 
Głosowano  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 105.995,00 zł 
na wniosek CUW w związku z realizacją projektu Erasmus+).   
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Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków oraz zmniejszenia wydatków o 
kwotę 19.938,00 zł). 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
- pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017r. (dot. zwiększenia wydatków oraz zmniejszenia 
wydatków o kwotę 19.938,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 212 482 zł. i zwiększenia 
wydatków o kwotę 175 000 zł.) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
- pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 212 482 zł. i 
zwiększenia wydatków o kwotę 175 000 zł.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 55 000,- zł. i 
zmniejszenia wydatków o kwotę 55 000,- zł. na wniosek UTP) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 



Protokół z 52 sesji Rady Miejskiej w dniu 17 października 2018 r. 

13/24  
 

- pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 55 
000,- zł. i zmniejszenia wydatków o kwotę 55 000,- zł. na wniosek UTP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
8) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochody budżetu o kwotę 46 592,- zł. i 
zwiększenia wydatków o kwotę 36 634,- zł. na wniosek Wydz. d/s Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały, Radni otrzymali projekt 
uchwały z autopoprawką.. 
Głosowano  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochody budżetu o kwotę 46 
592,- zł. i zwiększenia wydatków o kwotę 36 634,- zł. na wniosek Wydz. d/s 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochody budżetu o kwotę 81 500,- zł. i 
zwiększenia wydatków o kwotę 91 000,- zł. oraz zmniejsza się wydatki budżetu o kwotę 9 
500,-na wniosek ADK i IT) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: zwiększenia dochody budżetu o kwotę 81 
500,- zł. i zwiększenia wydatków o kwotę91 000,- zł. oraz zmniejsza się wydatki budżetu 
o kwotę 9 500,-na wniosek ADK i IT).  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Cieślak, Jacek Łuczak 
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BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta 
 
10) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: przesunięcia wydatków budżetu o kwotę 150 
000,- zł. na wniosek UTP) 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19 grudnia 2017 r. (dot.: przesunięcia wydatków budżetu o kwotę 150 
000,- zł. na wniosek UTP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2)Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
11) W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2018-2028 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Uchwała zawiera 
autopoprawki wynikające z podjętych na tej sesji uchwał. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2018-2028.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Zbigniew Mucha, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
12) W sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów 
oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Naczelnik Wydziału Finansowego, Krzysztof Bernat zreferował projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 
inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Zbigniew Mucha 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelni Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami 
zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę polegającą na: 
-  zmianie wartości netto składników majątkowych. tj.: do kwoty  218 954,10 zł. (słownie: 
dwieście osiemnaście tysięcy dziewięćset pięćdziesiąt cztery 10/100);  
- zamiast słowa przelana należy  wpisać przekazana; 
- w załączniku nr 1  w kolumnie umorzenie należy wpisać kwoty w poz. 1/  8 399,- zł oraz 
poz.2/  89,31 zł. Razem kwota 8 488,91 zł oraz w kolumnie Wartość po umorzeniu  
kwoty: poz. 1/ 195 227,05 zł. oraz poz.2/  23 727,05zł. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki , Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
14) W sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i 
gminy Piaseczno. 
Wioletta Brzezińska  Wydział Gospodarki Odpadami zreferowała projekt uchwały. Radni 
otrzymali uzasadnienie z  autopoprawką. 
Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Głosowano w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta i gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Robert Widz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
15) W sprawie zmiany Uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów. 
Wioletta Brzezińska  Wydział Gospodarki Odpadami zreferowała projekt uchwały. Radni 
otrzymali uzasadnienie z  autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji.  
Głosowano w sprawie zmiany Uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie 
w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Anna Kostyrka, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 

zdjęty projekt 16) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Bogatki – część I. 
17) W sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Piaseczno oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. 
Anna Pakulińska - Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały 
- Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Łukasz Kamiński 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Daniel Putkiewicz, Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno poinformował, że  
powyższa uchwała to raport z działań podjętych przez urząd w celu uporządkowania ładu 
przestrzennego. Trudnym zadaniem jest przekonanie mieszkańców dlatego 
wprowadzono szeroko zakrojone konsultacje, wpływa to zmniejszenie ilości wniosków do 
zmiany w studium. Korekty w studium będą dotyczyły przede wszystkim uspokojenia 
ruchu i zminimalizowania uciążliwości ruchu tranzytowego 
Głosowano w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Piaseczno oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla terenu dawnej zajezdni trolejbusowej. 
Anna Pakulińska - Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt 
uchwały 
- Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Łukasz Kamiński 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Dyskusja 
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- Radny Józef Wierzchowski stwierdził, że podejmowanie uchwały w tym momencie jest 
niefortunne. Na wstępie przypomniał, że w wyniku podjętych działań przez gminę i 
współpracy z inwestorami na tym obszarze, udało się finansować budowę infrastruktury.  
Teren zajezdni  jest własnością spółek Auchan, które są właścicielem działek przy 
Puławskiej o powierzchni około 10 hektarów  z przeznaczeniem pod inwestycje.  Przy 
ulicy Energetycznej również Auchan ma działkę o pow. 7 ha z przeznaczeniem pod 
inwestycje. Gmina już nie ma  takich narzędzi jak były kilka lat temu, dzięki którym 
inwestor wykonał lub zobowiązywał się do sfinansowania budowy dróg. Wówczas Rada 
musiała wyrazić zgodę na budowę przez inwestora obiektów powyżej 2 tys. powierzchni 
handlowej. Wg obecnie obowiązującego prawa jeżeli zatwierdzony miejscowy plan 
przestrzennego zagospodarowania będzie miał odpowiednie zapisy to inwestor będzie 
musiał wykonać całą infrastrukturę.  Radny Wierzchowski zapytał, kto jest inicjatorem 
przystąpienia do uchwalania na tym obszarze miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego? Jakie są podpisane umowy z inwestorami, ile wnoszą w otoczenie? 
Stwierdził, że to nie jest najlepszy czas podejmować tą uchwałę na przedostatniej sesji 
Rady Miejskiej tej kadencji.   

- Z-ca Burmistrza Daniel Putkiewicz poinformował, że procedura miejscowego planu 
zagospodarowania tego terenu trwa od roku 2009. Auchan współfinansował część 
odcinków dróg przy ul. Puławskiej. Projekt powinien być wznowiony i uchwalony zgodnie 
z nowymi przepisami prawa . Istnieje możliwość przeprowadzenia szeroko zakrojonych 
konsultacji. Zgodnie z art.4 ustawy o drogach istnieje możliwość współudziału inwestora 
w budowie dróg. Uchwalony plan w roku 2010 na tym terenie dopuszcza budowę 
budynków o wysokości do 18 m. Obecnie obowiązujący plan jest niebezpieczny dla 
mieszkańców, z uwagi na brak infrastruktury drogowej. Gmina chce zapoznać się z 
propozycjami inwestorów i przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami, ukształtować 
teren w sposób najbardziej korzystny dla miasta i mieszkańców. Dlatego gmina 
przystępuje do nowej procedury. Pozostawienie terenu ze starym planem z 1998 r. też 
jest niebezpieczne .  Inwestor zadeklarował chęć współpracy. 

- Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, Robert Widz przedstawił pozytywną 
opinię komisji. Jednocześnie poparł stanowisko Burmistrza i przystąpienie do otwarcia 
procedury. W nowej kadencji będzie łatwiej dokonać zmian wg aktualnie obowiązującej 
ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym Ina podstawie innych ustaw. Utrzymywanie 
stanu planu z procedury z roku 2009r. nie wpłynie na zmiany i uporządkowanie tego 
atrakcyjnego terenu. 

- Radny Józef Wierzchowski adwocem poinformował, że nie twierdził , że przystąpienie 
jest złe. Jedynie chodzi o rozmowy o podpisanie umowy z inwestorem co do 
współfinansowania infrastruktury. 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował że gmina ma porozumienie z grupą kapitałową 
Auchan na wspólną budowę drogi Energetycznej i będą poruszane wszystkie 
uzgodnienia przy uchwalaniu planu. 
Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla terenu dawnej zajezdni 
trolejbusowej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
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Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Mierzwa, Józef Wierzchowski 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta   
 
19) W sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
rejestru lub znajdującym się gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie 
Gminy Piaseczno. 
Piotr Kalbarczyk, pracownik  Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferował projekt 
uchwały. 
- Przewodnicząca Komisji Promocji Katarzyna Krzyszkowska – Sut, poinformowała  o 
treści przyjętego wniosku, komisja prosi aby określić od kiedy do kiedy można składać 
wnioski. 
Piotr Kalbarczyk poinformował, że zgodnie z obowiązującą ustawą o ochronie 
konsumenta, taki zapis wymagał by przystąpienia ponowie do uzgodnień . 

- Radny Robert Widz złożył wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały, w celu 
ponownego uzgodnienia zapisów  

Radny Jacek Łuczak pytał, czy złożone dotychczas wnioski będą zrealizowane. 
Konieczność uzyskania pozwolenia na budowę jest skomplikowana i czasochłonna. 
 
Mecenas Krzysztof Sulej odpowiadając na pytanie radnego Krzysztofa Cieślaka 
poinformował, że zgodnie z obowiązującą ustawą o ochronie konsumenta, taki zapis w 
istotny sposób dokonujący zmian,  wymagał by przystąpienia ponowie do uzgodnień i 
konsultacji. 
 
1. wniosek o zdjęcie uchwały 19 
 
Głosowano w sprawie: wniosku o zdjęcie uchwały 19.  
Wyniki głosowania  
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (5) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Michał Mierzwa, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak 
PRZECIW (11) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Jacek Łuczak, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak , Katarzyna Wypych 
wniosek nie uzyskał wi ększości  
 
Przystąpiono do dalszego procedowania  
Głosowano W sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
rejestru lub znajdującym się gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie 
Gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (14) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Jacek Łuczak, Adam 



Protokół z 52 sesji Rady Miejskiej w dniu 17 października 2018 r. 

19/24  
 

Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Krzysztof Cieślak, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Robert Widz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (2) Anna Kostyrka, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotra Obłoza zarządził kilkuminutową przerwę, obrady 
wznowiono  o godz. 12:05 
 
20) W sprawie wyrażenia zgody na zamianę niezabudowanej nieruchomości oznaczonej 
jako działka ew. nr 53/146 obr. Józefosław w zamian za sprzedaż na rzecz właścicieli 
ww. nieruchomości działki stanowiącej własność gminy Piaseczno oznaczonej jako ew. 
nr 53/150 obr. Józefosław. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji do pozycji w pkt 9.20 -9.29 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zamianę niezabudowanej nieruchomości 
oznaczonej jako działka ew. nr 53/146 obr. Józefosław w zamian za sprzedaż na rzecz 
właścicieli ww. nieruchomości działki stanowiącej własność gminy Piaseczno oznaczonej 
jako ew. nr 53/150 obr. Józefosław..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (4) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
21) W sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 16 m. Piaseczno, oznaczonej nr ewid. 32/13. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywna opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano: w  sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. 16 m. Piaseczno, oznaczonej nr ewid. 32/13..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) .Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Zbigniew Mucha, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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22) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 66/9 i nr 66/8, obr. 13, położonej w Piasecznie przy ul. Jarząbka i 
Fabrycznej. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały, 
zgłosiła autopoprawkę - dzierżawa na okres 5 lat.  
- pozytywna opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 66/9 i nr 66/8, obr. 13, położonej w Piasecznie przy ul. 
Jarząbka i Fabrycznej.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19)Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3)Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednoglośnie 
 
23) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 2/2, obręb 15, położonej w Piasecznie przy ul. Szkolnej. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywną opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 2/2, obręb 15, położonej w Piasecznie przy ul. Szkolnej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18)Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (1)Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2)Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta 
 
24) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek 
oznaczonych nr 67/7, nr 67/8, nr 67/9, nr 67/11, nr 67/12 oraz części działki nr 67/6, 
położonych w obr. 54 m. Piaseczno. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywną opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działek oznaczonych nr 67/7, nr 67/8, nr 67/9, nr 67/11, nr 67/12 oraz części działki nr 
67/6, położonych w obr. 54 m. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (2) Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta 
 
25) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w Miejscowości Kamionka gm. Piaseczno, oznaczonej jako 
działka nr 156/5. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywną opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w Miejscowości Kamionka gm. Piaseczno, oznaczonej jako 
działka nr 156/5..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:  ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta 
 
26) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno w trybie przetargu nieruchomości 
położonej w Jesówce przy ul. Konika Polnego. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywną opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno w trybie przetargu 
nieruchomości położonej w Jesówce przy ul. Konika Polnego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
27) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na 
lokal użytkowy, usytuowany w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Jazgarzewie, przy 
ul. Głównej 31. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywną opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu na lokal użytkowy, usytuowany w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Jazgarzewie, przy ul. Głównej 31.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (2) Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta 
 
28) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na 
lokal użytkowy, usytuowany w budynku przy ul. Kościuszki 15 w Piasecznie. 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywną opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu na lokal użytkowy, usytuowany w budynku przy ul. Kościuszki 15 w Piasecznie. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1)Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (1)Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
29) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na 
lokal użytkowy, usytuowany w piwnicy budynku Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno przy 
ul. Kościuszki 5 
- Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG zreferowała projekt uchwały. 
- pozytywną opinia komisji, nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu na lokal użytkowy, usytuowany w piwnicy budynku Urzędu Miasta i Gminy 
Piaseczno przy ul. Kościuszki 5.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
30) W sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta i Gminy Piaseczno z organizacjami 
pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2019 
roku. 
- Mirosława Goch Naczelnik Wydziału SS zreferowała projekt uchwały. Poinformowała, 
że Rada Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 
- Dorota Kłos, Przewodnicząca Komisji Zdrowia przedstawiła  pozytywną opinia komisji. 
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- Michał Rosa poinformował, że Rada Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt. 
- Katarzyna Krzyszkowska - Sut poinformowała, że Komisja Promocji pozytywnie 
zaopiniowała projekt 
- nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano : w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta i Gminy Piaseczno z 
organizacjami pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2019 roku.  
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Anna Kostyrka, Zbigniew Mucha, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
31) W sprawie uchylenia uchwał dotyczących Regulaminu Straży Miejskiej w Piasecznie. 
Mariusz Łodyga, Komendant Straży Miejskiej zreferowała projekt uchwały. 
- Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa, Handlu i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano:  w sprawie uchylenia uchwał dotyczących Regulaminu Straży Miejskiej w 
Piasecznie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Krzysztof Cieślak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jacek Łuczak, Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta 
 
32) W sprawie przekształcenia Przedszkola nr 10 przy ul. Sierakowskiego w Piasecznie. 
- Naczelnik Wydziału Oświaty, Mariusz Sekuła zreferował projekt uchwały. 
- Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i 
Kultury 
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano:  W sprawie przekształcenia Przedszkola nr 10 przy ul. Sierakowskiego w 
Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (1) Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1)Józef Wierzchowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10. Wolne wnioski. 
 
- Radny Jacek Łuczak podziękował za współpracę w kadencji 2014-2018, życzył 
sukcesów wszystkim zgromadzonym. 
- Radny Robert Widz prosił, aby zamieścić na obszarze Józefosławia więcej obwieszczeń 
o wyborach, obwodach i kandydatach do Rady Gminy i Rady Powiatu. 
- Radna Hanna Krzyżewska poinformowała, że jest za mało gablot na terenie Julianowa, 
obwieszczenia powieszone na przystankach zostały zdjęte. 
- Mecenas Kancelarii Prawnej umocowanej przez pana K.S. mieszkańca Woli 
Gołkowskiej, obecnego na sesji, zwrócił się z prośbą o uchwalenie miejscowego planu tej 
miejscowości,  na którym jego mocodawca ma nieruchomość. Gmina przegrała z jego 
mocodawcą sprawę przed Sądem Administracyjnym w Warszawie. Od  wyroku WSA 
gmina Piaseczno nie wniosła odwołania od orzeczenia stwierdzającego nieważność 
Uchwały nr 130/VII/2015 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 kwietnia 2015 r. w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w 
obrębie ewidencyjnym Wola Gołkowska w części tekstowej i graficznej dotyczącej 
ustaleń odnośnie drogi 1.KD-D oraz obszaru A.3.MN.  Obecny zapis planu spowodował 
podział jego działki na dwa etapy planu. Panu K.S. chodzi o ratowanie kompleksu 
zabytkowego parku i dworku, Wojewódzki Sąd Administracyjny podtrzymał  stanowisko w 
zakresie zastrzeżeń. Mecenas prosił o informację co zostało zrobione w tej sprawie. 
Właściciel pan K.S. chce ochronić dziedzictwo narodowe i to co zostało z parku.  Sąd w 
materiale dowodowym nie znalazł uzasadnienia dla przeznaczenia części tej 
nieruchomości na cele drogowe. Wniosek przez pana K.S został złożony, Mecenas prosił 
o nie zapominanie tego problemu. Zabytek dworku i park to perełka historii. Właścicielowi 
chodzi o zachowanie charakteru i ochrony tego obszaru oraz jest to dla niego osobiście 
bardzo ważne. 
 
- Piotr Obłoza Przewodniczący: 
a) odczytał postanowienia Komisarza Wyborczego o stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu 
Anny Krasuskiej, ksero informacji w załączeniu do protokołu; 
b) przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w 
Piasecznie oraz kierownictwa urzędu, ksero informacji w załączeniu do protokołu; 
c) przedstawił harmonogram prac nad budżetem na rok 2019,   
 
11. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 52 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 12:45 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
Przygotowała: Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


